



# 香港定向總會 Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員  
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人：  
Joint Honorary Patron:

施德論先生  
Mr. John E. Strickland

楊孝華先生  
Mr. Howard Young

義務法律顧問：  
Honorary Legal Advisor:

車偉恒律師  
Mr. Allen W.H. Che

## 辦事處特別辦公安排 Temporary Office Services Arrangement

鑑於 2019 冠狀病毒病 ( COVID-19 ) 疫情轉趨嚴峻，為減低病毒傳播風險，總會於銅鑼灣及九龍灣之辦事處由 2020 年 3 月 23 日 (星期一) 起暫停對外開放，電話查詢服務亦同時暫停，直至另行通告。

如有任何查詢，請以電郵與本會職員聯絡。

Under the escalating threat of the novel coronavirus COVID-19 pandemic, the offices in Causeway Bay and Kowloon Bay, with effect from 23<sup>rd</sup> March 2020 (Monday), will be closed until further notice. Telephone enquiry services will therefore be suspended as well.

Should you have any enquiries, you may contact us via email.

香港定向總會  
Orienteering Association of Hong Kong

2020 年 3 月 22 日  
22 March 2020



戴口罩

Wear masks



減少外出

Stay home



勤洗手

Wash your hands



勿摸眼

Don't touch  
your eyes



掩口咳嗽

Cover mouth  
while coughing



加強清潔

Maintain hygiene



適時求醫

Consult doctor  
if necessary